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OCMW Raad
Notulen Zitting van 31 augustus 2021

Samenstelling:

Aanwezig:
de heer Patrick Lismont; de heer Jan Wicheler; mevrouw Ingrid Scheepers; mevrouw Rita Thierie; 
mevrouw Annick Princen; de heer Kristof Schiepers; de heer Gert Houbey; de heer Geert Moyaers; de 
heer Pascal Vanmolle; mevrouw Marlies Boonen; de heer Manu Bronckart; de heer Koen Putzeys; 
mevrouw Linda Bex; de heer Filip De Geyter; de heer Rudi Koninckx; de heer Rohnny Dams; de heer 
Danny Goyens; de heer Sebastien Bollen; mevrouw Kim Peters, algemeen directeur

Verontschuldigd:
de heer Winand Abrahams

31 augustus 2021 20:52 -De voorzitter opent de openbare zitting 

OPENBARE ZITTING
Interne Zaken
Personeel

1 Collectieve hospitalisatieverzekering - Goedkeuring
  GOEDGEKEURD

Beschrijving
Aanleiding en context
De Federale Pensioendienst - Gemeenschappelijke Sociale dienst biedt de provinciale en plaatselijke 
besturen een kaderovereenkomst inzake collectieve hospitalisatie aan krachtens artikel 21,5° van de 
wet van 18 maart 2016.
In 2017 werd de opdracht in de wacht gesleept door AG Insurance, voor een periode van 4 jaar. Meer 
dan 700 besturen waren hierbij aangesloten.
Dit contract loopt af op 31/12/2021 en dus vaardigt de GSD-V een nieuwe overheidsopdracht uit. 
Overeenkomstig de reglementering moeten zij in het bestek de besturen vermelden die zullen 
aansluiten bij de volgende kaderovereenkomst van 2022 tot en met 2025.

Argumentatie
De overheidsopdracht heeft betrekking op het afsluiten van een collectieve hospitalisatieverzekering 
van de Federale Pensioendienst - Gemeenschappelijke Sociale dienst ten voordele van de provinciale 
en plaatselijke besturen. De uitvoering van de opdracht zal ingaan op 1 januari 2022 en aflopen op 31 
december 2025, dus voor een duur van 4 jaar.
De gunningswijze is een aanbesteding op Europees niveau krachtens artikel 36 van de wet van 17 juni 
2016.
Om de vergelijking van de verschillende offertes te vergemakkelijken en mogelijk te maken, hebben 
ze een basispolis opgesteld waarvan niet mag worden afgeweken door de inschrijvers.
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De prijs zal het gunningscriterium zijn.
De verzekeraar waaraan de opdracht zal worden gegund, zal gehouden zijn om de dossiers over te 
nemen die op basis van de huidige collectieve hospitalisatieverzekering werden geopend en de 
continuïteit van de garanties te verzekeren waarvan de hoofdverzekerden en nevenverzekerden 
genieten naar aanleiding van een hospitalisatie, een ziekte of een aandoening die zich heeft 
voorgedaan vóór 1 januari 2022 en die gedekt wordt op basis van de huidige collectieve polis.

Financiële informatie
Visum: Geen visum noodzakelijk

Motivering
OK

Stemming op het agendapunt
Goedgekeurd  door de ocmw raad met unanimiteit

Besluit
Artikel 1
Het OCMW van Gingelom, gevestigd Sint-Pieterstraat 1, 3890 Gingelom zal met ingang van 1 januari 
2022 principieel toetreden tot de collectieve hospitalisatie- en ernstige ziekteverzekering die de FPD en 
GSD-V heeft afgesloten.

Artikel 2
Het bestuur zal, zoals bepaald in het besluit van de Raad voor Maatschappelijk Welzijn van  29 
augustus 2001, de premie van deze verzekering in de basisformule volledig ten laste te nemen voor 
zijn statutaire en contractuele personeelsleden met een contract van meer dan één jaar, diens partner 
en diens kinderbijslaggerechtigde kinderen. 

Artikel 3
Hiertoe worden de nodige middelen in de budgetten van 2022-2025 opgenomen.

Artikel 4
Dit besluit wordt voor bekrachtiging voorgelegd aan de Raad voor Maatschappelijk Welzijn.

31 augustus 2021 21:09 - De voorzitter sluit de zitting
Varia
CO-meters in scholen
Naar aanleiding van de start van het nieuwe schooljaar vraagt Manu Bronckart om met de GO! 
scholen contact op te nemen om te horen wat de situatie omtrent het gebruik van CO-meters is. Hij 
vraagt om te ijveren dat er in elk klaslokaal een meter is en deze eventueel vanuit de gemeente te 
subsidiëren.
Annick Princen geeft aan dat er 2 weken geleden een overleg met de directies was, maar dat hierover 
geen vragen werden gesteld. Zij zal de situatie bij de directie navragen.

Openbaarheid verslagen schepencollege
Rudi Koninckx vraagt of de verslagen van het schepencollege openbaar zijn. 
De algemeen directeur bevestigt dat de gemeente verplicht is de besluitenlijst van het college te 
publiceren op de gemeentelijke website.

Lichtbollen Schoolstraatje
Rudi Konickx geeft aan dat de 3 lichtbollen ter hoogte van het schoolstraatje in Jeuk al enkele 
maanden niet werken en vraagt wie daarvoor verantwoordelijk is.
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Aangezien deze blijkbaar aan de gevel van de school hangen en niet behoren tot de openbare 
verlichting, is dit de verantwoordelijkheid van de school om ze te herstellen. De gemeente staat ook 
niet meer in voor het onderhoud van de gebouwen.

Problemen watervoorziening tijdens wegenwerken Montenaken
Rudi Koninckx geeft aan dat er door de werken in Montenaken meermaals problemen zijn geweest 
met de watertoevoer. Blijkbaar waren niet alle inwoners op de hoogte van deze afsluiting.
Jan Wicheler antwoordt dat bij voorziene storingen alle inwoners huis aan huis worden bericht. Bij 
onvoorziene lekken is dit uiteraard niet mogelijk. Patrick Lismont vult hierbij aan dat er inderdaad een 
lek is geweest waardoor er tijdelijk geen water ter beschikking was.

Dynamisch en vast bord zone 30 school Jeuk
Rudi Koninckx haalt aan dat er aan de school in Jeuk zowel een dynamisch, als een vast bord zone 30 
hangt en vraagt wat nu van toepassing is.
Jan Wicheler antwoordt dat er naar aanleiding van de oproep van de minister omtrent veilige 
schoolomgevingen een overleg met AWV gepland is op 20 september m.b.t. een aantal mogelijke 
ingrepen. Aansluitend zal er ook gesproken worden over de dynamische zone 30. De politie gaat 
bovendien AWV en de gemeente uitnodigen om te zien wat met de hele zone met verhoogde 
inrichtingen dient te gebeuren om een duidelijke en juiste situatie te bekomen.

Snelheidsmetingen Gemeentestraat - Hekberg
Danny Goyens vraagt naar de resultaten van de snelheidsmetingen.
Jan Wicheler antwoordt dat 33% te snel reed, 2/3 van degene die te snel reden reden tussen de 50 
en 60 km/u. Aangezien er in het kader van de waterbeheersing ook een ingreep zal komen, zal dit 
aangewend worden om een ingreep te maken die ook snelheidsremmend werkt.

Speelterreintje verkaveling Molenbeek
Danny Goyens vraagt of er ondertussen al initiatief is genomen voor de aanleg van een speelterrein 
op deze verkaveling.
Annick Princen antwoordt dat dit werd doorgegeven om te onderzoeken, maar voorlopig werd er nog 
geen terugkoppeling ontvangen. Aangezien men nu ook nog volop aan het bouwen is, is het iets wat 
eerder naar volgend voorjaar wordt voorzien.

Algemeen directeur
Kim Peters

#$ondertekening1$#

#$stempel$#

Voorzitter OCMW-raad
Patrick Lismont

#$ondertekening2$#
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